
 

 

Zápisnica z 36. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

1.6.2017 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,30 – 19,45 hod. 

 
Starosta obce:    Jozef Grúň 

Prítomní poslanci: Roman Lasák - príchod o 18,30 hod, Martin Chovan – príchod 

18,40 hod, Vladimír Ďuroň ml., Martin Drbjak, Mgr. Andrea 

Floreková  

Neprítomní poslanci:   Milan Galica, Ján Chlebík 

Hlavný kontrolór obce:  Ing. Pavel Tylka   

Ďalší prítomní:   Katarína Kunová, Mgr. Mária Rypáková  

 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie pozemkov pod garážami pri ZŠ Kvačany.  

4. Prerokovanie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie 

projektu ,, Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov Základnej školy v Kvačanoch“  

realizovaného v rámci výzvy č. IROP-PO2-SC222-PZ-2016-13 a jej následné 

schválenie. 

5. Delegovanie zástupcov za zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole v Kvačanoch. 

6. Prerokovanie a schválenie Programu rozvoja obce Kvačany na roky 2017 – 2024.  

7. Rôzne.  

8. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,30 hod, po príchode poslanca Romana 

Lasáka. Privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že prítomní sú 4 poslanci zo 7, teda je OZ 

uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice 

určil Martina Drbjaka a Vladimíra Ďuroňa ml.  

 

Hlasovalo:   za -   4  / Vladimír Ďuroň ml, Roman Lasák, Martin Drbjak,  

    Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

 

Hlasovalo:   za -   4 / Vladimír Ďuroň ml, Roman Lasák, Martin Drbjak,  

                                                               Mgr. Andrea Floreková, / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Príchod poslanca Martina Chovana o 18:40 hod. Prerokovanie a schválenie rozpočtových 

opatrení. Boli prerokované RO ZŠ. Za každým RO starosta prečítal návrh uznesenia a dal 

hlasovať: 

a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 20/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 20/2017 v pôvodnom znení návrhu, 



 

Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 21/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 21/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 22/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 22/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 23/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 23/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3.  Žiadosť o odkúpenie pozemkov pod garážami pri ZŠ Kvačany predniesla Mgr. Mária 

Rypáková. Po diskusii, kde sa nedohodlo na konkrétnom postupe predaja a viacerých 

nejasnostiach okolo vlastníctva pozemkov a garáží, bola žiadosť spoločenstva vlastníkov 

bytovky SČ 226 stiahnutá. P. Ing. Tylka žiadal o vyrúbenie nájmu za obecný majetok odkedy 

sa stal majetkom obce. Poslanci odporučili v prvom rade vypracovanie znaleckého posudku 

k predmetným pozemkom a ich garážam. Preto starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo poveruje Obecný úrad vypracovaním znaleckého posudku na 

pozemok a k nemu prislúchajúce garáže na parc. č. KN-C 200/26, KN-C 200/25, KN-C 

200/24, KN-C 200/23, KN-C 200/22 a KN-C 200/5,  

 

Hlasovalo:   za -   4 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak / 

proti –   0  

zdržal sa –  1 / Mgr. Andrea Floreková/ 

 

4. Starosta obce oboznámil poslancov s plánom predloženia žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu „Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov Základnej školy v Kvačanoch“. 

Súčasťou povinných príloh žiadosti je aj uznesenie OZ, ktoré má byť schválené. Starosta obce 

preto prečítal návrh uznesenia: 

   a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje 



          -   predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov 

Základnej školy v Kvačanoch“ realizovaného v rámci výzvy č. IROP-PO2-SC222-PZ-2016-

13, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja 

obce, 

            -     zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

            -  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci t. j. maximálne 2.581,27  EUR, 

         - zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

 

Po prečítaní uznesenia vzniesol kontrolór obce Ing. P. Tylka námietku k zabezpečeniu 

financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. V. Ďuroň sa informoval, 

prečo žiadosť bude podávaná cez obecný úrad a nie priamo cez školu. Po diskusii dal starosta 

hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta obce informoval poslancov, že končí funkčné obdobie rady školy pri Základnej 

škole v Kvačanoch a povinnosťou zriaďovateľa je delegovať 4 zástupcov. Starosta prečítal 

návrh uznesenia: 

a)  Obecné zastupiteľstvo deleguje, v zmysle § 25 ods. 12 pís. a) , § 25 ods. 5 zákona č. 

596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a podľa § 1 ods. 2 vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú 

podrobnosti ustanovenia orgánov školskej samosprávy, nasledovných zástupcov za 

zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole v Kvačanoch na volebné obdobie 2017-2021: 

Vladimíra Ďuroňa ml., Jána Chlebíka, Martina Drbjaka a Katarínu Kunovú. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce informoval poslancov o povinnej prílohe k žiadostiam o NFP za účelom 

realizácie projektov a to o schválení Programu rozvoja obce Kvačany. Starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

a)  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje Program rozvoja obce Kvačany na 

roky 2017 – 2024. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Rôzne. Poslanec Martin Chovan sa informoval o možnostiach prehĺbenia potôčika pri 

cintoríne v Kvačanoch a možnosti vybudovania odrážky na zachytávanie návalovej vody pri 

cintoríne. Ďalej upozornil na odtrhnutý kus asfaltu na výjazde od RD č. 112 - 117 a žiadal 

informáciu, či cestári pokosia trávu pri ceste. Vladimír Ďuroň ml. informoval OZ o cene 



materiálu na betónový prístrešok na koše pri BD č. 257, ktorá je 800 €. Ing. P. Tylka sa 

informoval, či obec bude robiť revíziu ističov, nakoľko zálohové platby na začiatku roka 2017 

boli veľmi vysoké a žiadal pripraviť analýzu čerpania a tvorby fondu opráv v BD č. 257. 

 

8. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,45 hod. 

 

 

 

Zapísal/(a):  

Katarína Kunová                                             ........................................ 

 

Overovatelia:  

Martin Drbjak                                         ........................................ 

Vladimír Ďuroň ml.                                                 ........................................ 

 

 

 


